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ZÁPIS 
ze 19. zasedání Akademického senátu FChT Univerzity Pardubice 

konaného v pátek 15. května 2025 od 13:00 hodin 
v zasedací místnosti děkanátu FChT (budova HA) 

Akademičtí pracovníci: 

doc. Ing. Martin Adam, Ph.D. 
Ing. Jaroslav Barták, Ph.D. 
doc. Ing. Marek Bouška, Ph.D. 
doc. Ing. Pavel Čičmanec, Ph.D. 
Ing. Aleš Eisner, Ph.D. 
doc. Ing. Petr Knotek, Ph.D. 
prof. Ing. Jaromír Vinklárek, Dr. 
prof. Ing. Roman Jambor, Ph.D. 
Ing. Patrik Pařík, Ph.D.  
prof. Ing. Tomáš Weidlich, Ph.D. 

Studenti: 

Bc. Martin Šanda 
Ing. David Vaculík 

Omluvení senátoři: 

Bc. Jana Hrušková 
Ing. Marie Nevyhoštěná 
Bc. Josef Velebný 

Hosté: 

prof. Ing. Petr Němec, Ph.D. (děkan FChT) 
doc. Ing. Petr Česla, Ph.D. (proděkan FChT) 
doc. Ing. Alena Komersová, Ph.D. (proděkanka FChT) 
prof. Ing. Petr Mošner, Ph.D. (proděkan FChT) 
prof. Ing. Liběna Tetřevová, Ph.D. (proděkanka FChT) 
Ing. Martin Šprync (tajemník FChT) 

Program zasedání: 

1. Zahájení 

2. Projednání dokumentu „Fakulta chemicko-technologická Univerzita Pardubice – Výroční 
zpráva o činnosti 2024“ 

3. Projednání dokumentu „Fakulta chemicko-technologická Univerzita Pardubice – Výroční 
zpráva o hospodaření 2024“ 

4. Projednání dokumentu „Zpráva o činnosti AS FChT UPCE v roce 2024“ 

5. Projednání dokumentu „Fakulta chemicko-technologická Univerzita Pardubice – Rozpočet 
finančních prostředků 2025“ 

6. Projednání návrhu žádosti o udělení akreditace bakalářského profesně zaměřeného 
studijního programu Inovativní polymerní materiály a nátěrové hmoty 

7. Různé 
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1. Zahájení 

Předseda Akademického senátu Fakulty chemicko-technologické Univerzity Pardubice 
doc. Adam přivítal všechny senátory a hosty a informoval o řádně doručených omluvenkách 
nepřítomných senátorů. 

Program zasedání 

Předseda AS FChT UPCE doc. Adam seznámil přítomné s návrhem programu zasedání 
a požádal senátory o případné připomínky nebo návrhy na jeho doplnění. Žádné připomínky 
ani doplňující návrhy nebyly vzneseny. Přítomní senátoři schválili program 19. zasedání AS 
FChT UPCE. 

Hlasování: 12–0–0 (pro–proti–zdržel se) 

2. Projednání dokumentu „Fakulta chemicko-technologická Univerzita Pardubice – Výroční 
zpráva o činnosti 2024“ 

Děkan prof. Němec společně s proděkankou prof. Tetřevovou představili daný materiál. 
Výroční zpráva je ve stejném formátu, jako v posledních 2 letech, a to dle požadavků UPCE 
a MŠMT. Nově byla přidána část zaměřená na ocenění zaměstnanců FChT v oblasti vědy 
a výzkumu. Ze strany senátorů nebyly k přednesené zprávě vzneseny žádné dotazy. 

Usnesení: 

Akademický senát Fakulty chemicko-technologické Univerzity Pardubice projednal 

a schválil dokument „Fakulta chemicko-technologická Univerzita Pardubice – Výroční zpráva 

o činnosti 2024“. 

Hlasování: 12–0–0 

3. Projednání dokumentu „Fakulta chemicko-technologická Univerzita Pardubice – Výroční 
zpráva o hospodaření 2024“ 

Děkan prof. Němec společně s tajemníkem Ing. Špryncem představili daný materiál. 
Bylo uvedeno, že rozdíl mezi plánovanými a skutečnými výnosy jsou cca 1 %. Rozdíly mezi 
plánovanými a skutečnými částkami v rámci kateder byl způsobem převodem části prostředků 
neinvestičních na prostředky investiční. Největší položku tvořily mzdové náklady, jejichž podíl 
na celkových nákladech činil 50 %. Fakulta v roce 2024 dosáhla kladného hospodářského 
výsledku ve výši 2 392 tis. Kč (před zdaněním). Daná částka byla převedena do Fondu 
provozních prostředků. V rámci diskuze bylo uvedeno, že vyšší výnosy dle ukazatele F 
(kapitola 1.1) jsou způsobeny dodatečným příspěvkem na mzdovou kohezi. 

Usnesení: 

Akademický senát Fakulty chemicko-technologické Univerzity Pardubice projednal 

a schválil dokument „Fakulta chemicko-technologická Univerzita Pardubice – Výroční zpráva 

o hospodaření 2024“. 

Hlasování: 12–0–0 
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4. Projednání dokumentu „Zpráva o činnosti AS FChT UPCE v roce 2024“ 

Doc. Adam představil Výroční zprávu o činnosti Akademického senátu FChT Univerzity 
Pardubice za rok 2024. Informoval, že v předložené zprávě jsou shrnuty podstatné body, 
které byly projednány v rámci jednotlivých zasedání. Celkem v roce 2024 proběhlo 9 zasedání, 
vždy byl přítomen dostatečný počet senátorů, a to minimálně 11 z celkového počtu 15 senátorů. 
Během roku 2024 proběhly pouze 2 personální změny ve složení AS FChT UPCE. Zpráva byla 
dle zvyklostí z minulých let vypracována ve formě prezentace. K prezentované zprávě nebyly 
vzneseny žádné dotazy. 

Usnesení: 

Akademický senát Fakulty chemicko-technologické Univerzity Pardubice projednal 

a schválil dokument „Zpráva o činnosti AS FChT UPCE v roce 2024“. 

Hlasování: 12–0–0 

5. Projednání dokumentu „Fakulta chemicko-technologická Univerzita Pardubice – Rozpočet 
finančních prostředků 2025“ 

Děkan prof. Němec představil daný materiál společně s tajemníkem Ing. Špryncem. 
V rámci úvodního slova byly blíže vysvětleny způsoby kalkulace nejvýznamnějších položek 
rozpočtu. Celkově došlo u jednotlivých položek vůči roku 2024 k nárůstu. V rámci ukazatele A 
byly prostředky z 20 % přerozděleny na fakulty dle počtu studenů (v roce 2024 to bylo 10 %). 
Fakulta se snaží lákat studenty na nové atraktivní studijní programy. Pozitivně lze hodnotit, 
že v letošním roce bylo na FChT podáno významně více přihlášek ke studiu oproti loňskému roku. 
V rámci ukazatele K došlo k navýšení prostředků díky přepočtu výsledků VaV. Ukazatel C, 
který zahrnuje podporu doktorského studia ve formě stipendií, je významně ovlivněn novelou 
VŠ zákona a podmínkou minimální výše 1,2násobku minimální mzdy. Upřesněny byly položky 
DKRVO, specifický výzkum a příspěvky FChT pro celouniverzitní útvary.  

Ing. Šprync doplnil informace k rozpočtu. Rozpočet je sestaven jako vyrovnaný. Způsob 
rozdělování peněz na jednotlivá pracoviště byl projednán s vedoucími kateder/ústavů. Výnosy 
neinvestičních prostředků představují mírné navýšení (o cca 6 %) oproti roku 2024. Investiční 
prostředky jsou rozpočtovány dle již schváleného plánu. 

V rámci diskuze bylo uvedeno, že změna výše stipendií pro studenty DSP se bude týkat 
všech ročníků doktorského studia v prezenční formě. Fakulta zatím nemá v plánu počet interních 
doktorandů regulovat, avšak přísněji bude kontrolovat plnění individuálních studijních plánů 
i plnění standardů školitelů. Diskutována byla i problematika tzv. průmyslových doktorátů. 
Poslední diskutovanou oblastí byla plánovaná instalace fotovoltaických panelů. Bylo upřesněno, 
že plánovaný výkon panelů bude takový, že nebudou produkovány přebytky energie a není tedy 
třeba řešit její odkup distributory. 

Usnesení: 

Akademický senát Fakulty chemicko-technologické Univerzity Pardubice projednal 

a schválil dokument „Fakulta chemicko-technologická Univerzita Pardubice – Rozpočet finančních 

prostředků 2025“. 

Hlasování: 12–0–0 
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6. Projednání návrhu žádosti o udělení akreditace bakalářského profesně zaměřeného 
studijního programu Inovativní polymerní materiály a nátěrové hmoty 

Děkan prof. Němec společně s proděkanem prof. Mošnerem představili daný materiál. 
Jedná se o profesně zaměřený studijní program, který je náhradou za starší studijní programy 
Povrchová ochrana stavebních a konstrukčních materiálů a Polymerní materiály a kompozity. 
Garantem studijního programu je doc. Ing. Jana Machotová, Ph.D. (UChTML). V rámci studia 
je plánována i praxe, a to v rozsahu 480 hodin. Na základě dotazů z řad senátorů byla 
diskutována kvalita přednášejících, a to především akademických pracovníků FChT s velmi 
nízkou publikační aktivitou. 

Usnesení: 

Akademický senát Fakulty chemicko-technologické Univerzity Pardubice projednal 

návrh žádosti o udělení akreditace bakalářského profesně zaměřeného studijního programu 

Inovativní polymerní materiály a nátěrové hmoty. 

Hlasování: 12–0–0 

7. Různé 

Děkan prof. Němec požádal senátory o další zasedání kvůli projednání významných změn 
ve složení několika oborových rad DSP a projednání dokumentu Realizace Strategického 
záměru Fakulty chemicko-technologické Univerzity Pardubice pro rok 2025. 

Předseda AS FChT připomněl, že na podzim roku 2025 budou probíhat volby do obou 
akademických senátů, tj. jak do AS UPCE, tak i do AS FChT UPCE. 

Předseda AS FChT doc. Adam poděkoval všem přítomným senátorům a hostům za účast 
a zasedání ukončil. 

V Pardubicích 22. 5. 2025 doc. Ing. Martin Adam, Ph.D. 
 předseda AS FChT 


